
Wij zijn ongerust over veiligheid en toekomst voor het 
dorp Sint Isidorushoeve ten aanzien van de plannen 

van Nobian Salt B.V.

Communicatie en vertrouwen  
Inmiddels hebben wij meerdere bijeenkomsten van Nobian bijgewoond 
evenals afspraken met onze afgevaardigden en een aantal mede-
werkers van Nobian. Hier geeft Nobian aan dat ze open en eerlijk 
willen communiceren richting de buitenwereld waaronder wij als 
belanghebbenden. Tot onze  spijt merken wij hier weinig van! Bij het 
rapport “Zoutwinning Haaksbergen, Toelichting installaties  en milieu-
effecten d.d. 17-06-2021” horen 26 bijlagen die niet beschikbaar zijn 
voor belanghebbenden. Op vragen over een toekomstbeeld wordt 
beweerd dat het bedrijf niet verder kijkt dan de eerste 12 jaar. Wij 
moeten via een online debat van de Tweede Kamer horen dat een 
toekomstbeeld wordt gepland met waterstof opslag. Wat hangt ons 
nog meer boven het hoofd?

Mijnbouw is nooit zonder risico’s
Op elke bijeenkomst en in diverse documenten wordt geconcludeerd: 
mijnbouw is nooit zonder risico’s! 

Risico’s moeten daarom zover mogelijk voorkomen en beperkt worden, 
wij pleiten voor:
-      Vermijding van dicht bewoonde/bebouwde gebieden;
-      Beperking risico op bodemdaling;
-      Transparantie en eerlijkheid over het toekomstbeeld.
 
 
Stichting Belangengemeenschap Sint Isidorushoeve

Wij zijn tegen zoutwinning.



Toekomst voor Sint Isidorushoeve
Wij zijn bang dat wij als dorp worden beperkt in leefbaarheid en 
toekomstige uitbreidingsmogelijkheden. Na fase 1, 2 en 3 is het dorp 
omringd door cavernes. Nobian geeft aan dat er gebouwd kan worden 
op een zoutcaverne zonder extra risico’s. Er is echter geen 
vertrouwen in een bedrijf dat onder verscherpt toezicht staat, zijn 
eigen vlees keurt en te laat misstanden rapporteert. Dit is een ernstig 
risico voor het draagvlak voor toekomstige bebouwing en bewoning. 
Het zet ons dorp op slot. Immers als de overheid in de toekomst 
besluit dat er niet gebouwd mag worden op of nabij een caverne, dan 

zijn er voor ons geen mogelijkheden meer.

Inpassing in landschap
Er worden (in de eerste fase) 12 industrieterreinen gecreëerd in 
een buitengebied met hoog landschappelijke waarde van in totaal 6 
hectare. De geplande verharding van minimaal 60 x 80 m, omheind  
met een hekwerk en voorzien van een bedrijfsgebouw van 6x8x5m 
staan niet in verhouding tot de benodigde kleine ‘groene 
huisjes’ omringd door gras bij Ganzebos III. Het is landschappelijk 
niet inpasbaar. Het past niet binnen de stikstofproblematiek van nu. 
De impact op de omgeving is te groot.

Nazorg 
Nobian geeft aan dat het project zich beperkt tot 2 fasen: aanleg 
van cavernes en productie van zout. Ons leven gaat verder dan de 
komende 12 jaar. Wij willen vertrouwen krijgen in het toekomst- 
beeld voor de Hoeve. Deel daarom ook plannen voor de 
temperatuurverefferningsfase, abandonneringsfase, nazorgfase en 
eventuele toekomstige functies van de cavernes. Nobian heeft keer 
op keer laten zien dat de nazorgfase een ondergeschoven kindje is 
bij het  bedrijf, er is geen financiële onderbouwing van de 
abandonneringsfase en nazorgfase. Waarom een nieuw project 
starten als oude projecten niet goed afgerond worden? 
 
Toekomstige functie cavernes 
De staatssecretaris heeft gezegd dat de cavernes van de Hoeve 
uitermate geschikt zijn voor waterstof opslag. Wat zijn de 
consequenties hiervan voor het dorp? Wat zijn de consequenties 
hiervan op een veilige toekomst, de bewoning op en rond cavernes?

Keuze voor de locatie Haaksbergen/Sint Isidorushoeve
In de publiekssamenvatting wordt maar heel kort ingegaan op de 
keuze voor Haaksbergen en Sint Isidorushoeve, waarom worden boor-
locaties zo dicht op de bebouwde kom en essentiële structuren zoals 
de waterzuivering geplaatst? Verwijzend naar boorlocatie 
Boeldershoek had er met ‘de kennis van nu’ nooit een zoutcaverne 
onder de afvalberg van Twence mogen liggen. Waarom dan wel met 
diezelfde ‘kennis van nu’ deze risico’s aangaan?

Bodemdaling:  
De geplande zoutboringen hebben volgens de rapporten een 
geprognosticeerde bodemdaling van max 34 cm over vijftig jaar in 
het diepste punt van de bodemdalingskom. Wij hebben nog veel 
vragen: de invloed van zout kruip, het effect van werkelijke daling op 
bebouwing en (ondergrondse) infrastructuur, alsook de (snelheid 
van de) meldingen en acties die Nobian gaat ondernemen wanneer 
de werkelijkheid afwijkt van de inschattingen? Onze vragen zijn 
onvoldoende beantwoord. Waarom zoveel risico bij de Hoeve?

Onafhankelijke nulmeting, garantiefonds en 
omgekeerde bewijslast
Er zijn toezeggingen gedaan voor een onafhankelijke nulmeting, 
garantiefonds en onafhankelijke schadecommissie. De details hiervoor 
zijn nog onvoldoende ingevuld. Wie staat garant wanneer er in de 
toekomst schade komt? Waarom geen omgekeerde bewijslast? 
Wij willen vooraf duidelijkheid i.p.v. achteraf ons gelijk te moeten
bewijzen.

“Dit is een ernstig risico voor het 
draagvlak voor bebouwing 

en bewoning”.


